
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snabbinterpellation om Vinterfestivalen 

 
Under hösten 2020 beslutade kommunfullmäktige om att Luleå kommun ska arrangera en 
festival under början av 2021, den s.k. Vinterfestivalen. Debatten i fullmäktige handlade 
om det verkligen var rätt att arrangera en festival mitt under rådande pandemi med tanke 
på att sannolikheten var väldigt hög att en festival inte skulle kunna genomföras och ännu 
större chans att smittspridningen skulle öka om man väl arrangerade en sådan.  
Att planera för något som troligen inte blir av kostar resurser som kunnat användas till 
annat.  
I media har det nu aviserats att Vinterfestivalen inte blir av och att festivalen nu ska 
övergå till att bli en sommar/höst festival vilket inte var intentionen med 
fullmäktigebeslutet. Eftersom tid och resurser gått åt till att planera för en vinterfestival 
som koncept och man nu tänker ändra till något annat kan det innebära att det krävs en 
del resurser i form av personal för omplanering från ”vinterfestivalkonceptet”. 
 
 
Med anledningen av detta ställer jag följande frågor till Kultur och 
fritidsnämndens ordförande. 
 

• Hur mycket resurser har vinterfestivalen tagit upp i form av personal, planering 

och tid? 

• Vad uppskattar ni att kostnaden för denna planering och tid har blivit? 

• Hur mycket resurser kommer tas i anspråk för att omvandla konceptet till en 

sommar/höst festival? 
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